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پيامبر اكرم)ص(: 
هر كس از شما در خوردن 

قسم جدی تر است
به جهنم نزديک تر است.

خبر خبر ورزشي

 جام جهانی قطر احتمالا بدون داوران ایرانی ؛
فغانی از ليست بين المللی كنار گذاشته شد

به نظر می رسد فدراسیون فوتبال تصمیم به کنار گذاشتن 
علیرضا فغانی از لیست الیت گرفته است. 

های  سال  در  ایرانی  داور  ترین  شاخص  فغانی،  علیرضا 
همچون  مهمی  های  تورنمنت  در  توانسته  که  بوده  اخیر 
بزند.  سوت  آسیا  های  ملت  جام  و  المپیک  جهانی،  جام 
مهاجرت او به استرالیا در ماههای اخیر شایعه کنار رفتنش 
اتفاقی که  ایران را داغ کرده؛  المللی  از لیست داوران بین 
گفته می شود قطعی شده و نام موعود بنیادی فر به جای 

فغانی به لیست الیت اضافه شده است. 
فغانی که در لیگ استرالیا سوت می زند و فقط در مسابقات 
بین المللی با نام ایران قضاوت می کند، شانس زیادی برای 
راهیابی دوباره به جام جهانی داشت و یکی از شانس های 
اصلی در میان داوران آسیایی برای قضاوت در جام جهانی 

2022 قطر بود. 
ایران  فوتبال  فدراسیون  و  داوران  کمیته  که  صورتی  در 
تصمیم به کنار گذاشتن فغانی از لیست الیت گرفته باشند، 
از  را  جام جهانی  در  داور شانس قضاوت  این  احتمالا هم 
دست می دهد و هم ایران شانس بسیار کمی برای داشتن 
نماینده در میان داوران قضاوت کننده در جام جهانی قطر 

خواهد داشت. 
در این میان شاید بیشتر از همه دو کمک داور همراه فغانی 
متضرر  منصوری  محمدرضا  و  ابوالفضلی  محمدرضا  یعنی 
شوند که به خاطر کنار رفتن فغانی از لیست الیت باید همراه 
موعود بنیادی فر شوند و تیم جدیدی را تشکیل دهند، اما 
دیگر مثل گذشته شانس قضاوت در رویدادهای مهم مثل 

جام جهانی را نخواهند داشت. 

مربی پورتو : 
طارمی گل مهمی برايمان زد

مهدی طارمی ستاره ایرانی خط حمله تیم پورتو شب گذشته 
و در بازی برابر پورتیموننزه به عنوان بازیکن تعویضی به 

زمین رفت و یک گل حساس برای تیمش به ثمر رساند.
کونسیسائو  سرجیو  که  فرصتی  از  بازهم  طارمی  مهدی 
برد  را  استفاده  نهایت  اختیارش گذاشت  در  پورتو  سرمربی 
و با زدن یک گل شایستگی هایش را برای بازی در ترکیب 

این تیم نشان داد. 
به گزارش "آبولا"  رسانه پرمخاطب پرتغال ، شب گذشته 
و از هفته هفتم لیگ پرتغال پورتو مدافع عنوان قهرمانی در 
استادیو دو دراگائو ورزشگاه اختصاصی اش با نتیجه سه بر 
یک تیم پورتیموننزه را شکست داد. مهدی طارمی مهاجم 
بازیکن  جای  به  بازی   30 دقیقه  در  که  ایرانی  پوش  ملی 
مصدوم تیم اوریبه به زمین آمد در ابتدای نیمه دوم با یک 

ضربه سر گل دوم پورتو را به ثمر رساند. 
این بازی ویتور برونو دستیار سرجیو کونسیسائو در  از  بعد 
نشست خبری شرکت کرده و درباره بازی گفت:" در نیمه 
اول خوب نبودیم اما توانستیم با عملکرد خوبمان در نیمه 

دوم بازی را به نفع خود تمام کنیم."
و  داشت  اهمیت  بسیار  مسابقه  این  در  کرد:"برد  اضافه  او 

می توانستیم بازی را با گل های بیشتری ببریم."

مهاجم پرتغالی یوونتوس ؛
مصدوميت كريس رونالدو جدی نيست

در  را  تیم  این  پرتغال  گلزن  ستاره  رونالدو،  کریستیانو 
دیدارهای پیش رو همراهی خواهد کرد.کریستیانو رونالدو، 
لاتزیو  برابر  بازی  اواخر  در  یوونتوس  پرتغالی  مهاجم 
دوری  احتمال  مورد  در  اخباری  و  شد  پا  مچ  مصدومیت 
درازمدت او از میادین و غیبت در بازی های پیش روی تیم 
ملی پرتغالی منتشر شده بود، اما کوریره دلااسپورت مدعی 
شد به نظر مصدومیت او چندان جدی نیست و می تواند در 
بازی های پرتغال به میدان برود.کریستیانو رونالدو که در 
نیمه اول از ناحیه شانه کمی مشکل پیدا کرده بود، در دقیقه 
73 دیدار مقابل لاتزیو احساس درد کرده و در نهایت جای 
خود را به پائولو دیبالا داد. در غیبت او بود که لاتزیو موفق 
شد در دقیقه 95 گل تساوی بخش را به ثمر رسانده و از 
این شکست خانگی مقابل یوونتوس فرار کند. اما خبر خوب 
برای فرناندو سانتوس این است که مصدومیت کریستیانو 

رونالدو بر خلاف تصورات اولیه جدی نیست.

پزشک دیه گو مارادونا :
ريکاوری مارادونا باورنکردنی پيش می رود

کاملا  او  بهبودی  روند  از  آرژانتین  فوتبال  اسطوره  پزشک 
رضایت دارد.

در  مارادونا  دیه گو  درمان  درباره  که  نگرانی هایی  وجود  با 
داشت،  وجود  وی  مغز  جراحی  عمل  از  پس  نقاهت  دوره 
در  آرژانتین  فوتبال  اسطوره  بهبودی  روند  از  وی  پزشک 
بیمارستان ابراز رضایت کرد. مارادونا هفته پیش برای خارج 
کردن یک لخته خونی در مغزش زیر تیغ جراحان رفت و 
به  این مرد 60 ساله  او اعلام کرد که  از آن پزشک  پس 
بهبودی  روند  دارد،  که  دیگری  جسمانی  مشکلات  خاطر 
روند بهبودی کاپیتان سابق  اما ظاهراً  اکنون  سختی دارد. 
پزشک  لوکه  لئوپولدو  می رود.  پیش  خوبی  به  آلبی سلسته 
روند  کردن  توصیف  باورنکردنی  ضمن  مارادونا  شخصی 
خبرنگاران  به  او  وضعیت  آخرین  درباره  مارادونا  بهبودی 
تا  بود مارادونا حداقل  این گفته  از  توضیح داد.او که پیش 
حال  گفت:»  وی  درباره  ماند،  خواهد  بیمارستان  در  امروز 
دیه گو بهتر است، خیلی بهتر. در واقع هر روز وضعیتش رو 
به بهبود است و دوره نقاهتش باورنکردنی پیش رفته است.

مارادونا تا پیش از مشکوک شدن به ابتلا به کرونا )به دلیل 
ابتلای یکی از محافظانش به این ویروس( بازیکنانش را در 
تیم خیمناسیا لاپلاتا تمرین می داد. این باشگاه روز گذشته 
برای اولین بار از زمان بستری شدن مارادونا به میدان رفت 

و مقابل تیم ولزسارسفیلد 2-2 مساوی کرد.

بازیكن فصل گذشته فولاد نوین ؛
استقلال خوزستان دروازه بان جديد گرفت

فولاد  گذشته  فصل  دروازه بان  خوزستان،  استقلال  باشگاه 
نوین خوزستان را به خدمت گرفت.

مدیرعامل  با  نهایی  مذاکرات  از  پس  سهیلی«  »عباس 
به صورت  قراردادی،  عقد  با  و  خوزستان  استقلال  باشگاه 
رسمی به جمع شاگردان امیر خلیفه اصل اضافه شد تا در 
مسابقات فوتبال دسته اول باشگاه های کشور از سنگر آبی 
پوشان دیار کارون محافظت کند. مدت قرارداد این بازیکن 

سه فصل است.
قشقایی  گذشته  فصل  چپ  مدافع  زارع«  »پوریا  همچنین 
استقلال  به  پیش فصل  انتقالات  و  نقل  ابتدای  که  شیراز 
قرارداد  مالی،  توافقات  به علت عدم  بود  پیوسته  خوزستان 

خود را فسخ کرد و از این تیم جدا شد.
پیش از این در فصل نقل و انتقالات حسن نعمتی، مصطفی 
عباسپور، فرشاد جان فزا، بهروز افشار، میلاد صفایی، مسعود 
اسدی، ابوالفضل قربانی، آیدین قویدل، حسن پور حمیدی، 
علی  و  بارانی  بهروز  عبدی،  نوایی، سید جلال  امیرحسین 
قرارداد  و  شدند  خوزستان  استقلال  باشگاه  جذب  حسامی 
دغاغله،  علیرضا  بدوی،  علی  خنیفر،  علی  معاوی،  محمد 
علی کیانی فر، حسین بهرامی، مهند حیدری، علی هلیچی، 
توسط  بختیاری  محمد  و  خالدی  سجاد  معاوی،  حسن 
فوتبال  مسابقات  نخست  هفته  در  شد.  تمدید  باشگاه  این 
به  خوزستان  استقلال  تیم  کشور  باشگاه های  اول  دسته 
مصاف بادران تهران می رود. رقابت های فوتبال دسته اول 

باشگاه های کشور از دوم آذرماه امسال آغاز می شود.

سپهر حيدری : 
حمايت كنيم، دوباره قهرمان می شويم

هواداران،  حمایت  صورت  در  که  می گوید  حیدری  سپهر 
پرسپولیس می تواند دوباره قهرمان شود.

گل  سابقه  که  پرسپولیس  پیشکسوت  حیدری  سپهر 
ما  خبرنگار  با  گفتگو  در  دارد،  را  تیم  این  برای  قهرمانی 
با اشاره به نظرسنجی ای اف سی برای پرهوادارترین تیم 
و  بارها توسط ای اف سی  پرسپولیس  ایران گفت: هوادار 
پرسپولیسی  و  شده  شناخته  آسیا  تیم  پرهوادارترین  فیفا 
اند.  کرده  جابجا  آسیا  قاره  در  را  تماشاگر  تعداد  رکورد  ها 
هوادار پرسپولیس نیاز به اثبات لحظه ای ندارد که هرروز 
در یک نظرسنجی شرکت کند. در این نظرسنجی هم ابتدا 
پرسپولیس اول بود اما وقتی یک نفر صدها رای می تواند 
در سامانه بدهد، طبیعتا این نظرسنجی اعتبار خاصی ندارد؛ 
حالا نتیجه اش هرچه که باشد. وی افزود: من به همه تیم 
ها احترام می گذارم اما پرسپولیس دیگر ثابت شده و با 40-

50 میلیون هوادار در ایران و دیگر نقاط دنیا، پرهوادارترین 
تیم آسیاست. شما در ایران از هرکسی بپرسید که طرفدار 
چه تیمی است، اکثرا از بین پرسپولیس و استقلال انتخاب 
می کند. شاید تراکتور و سپاهان و فولاد هم هوادار داشته 
باشند اما مطمئن باشید که به نسبت بسیار زیاد، پرسپولیس 

پرهوادارترین تیم ایران و آسیاست.
از  پرسپولیس  هواداران  اگر  گفت:  نیز  پایان  در  حیدری 
تیمشان حمایت کنند، مطمئنا پرسپولیس وضعیت متفاوتی 
را خواهد داشت. در این مدت حمایت هواداران پرسپولیس 
این  و  تیم شده  این  درخشان  نتایج  باعث کسب  که  بوده 
بار هم در چنین وضعیتی که کادرفنی و بازیکنان مطالبات 
زیادی دارند، بدون شک حمایت هواداران انگیزه زیادی را 

به آن ها خواهد داد.

طي حكمي ؛
سرپرست نوجوانان استقلال معرفی شد

نوجوانان  فوتبال  تیم  سرپرست  عنوان  به  شیرزادیان  رضا 
استقلال تهران منصوب و معارفه شد.

سرپرست جدید نوجوانان، سال گذشته همین سمت را در 
قابل  کارنامه  و  بود  دار  عهده  تهران  استقلال  جوانان  تیم 

قبولی درایام فعالیت خود به جای گذاشت.
شیرزادیان همچنین در سال 96 سرپرست تیم های کشتی 
آزاد و فرنگی تهران در رقابت های قهرمانی کشوردر تمامی 

رده های سنی نوجوانان، جوانان و بزرگسالان بود.
کمیته  مدال طلای  دارنده  و  بوده  بنام  ورزشکاران  از  وی 
بوکسینگ  کیک  کمیته  است.عضو  کاراته  مسابقات  تیمی 
مدرن تهران ،مدیر شورای عالی سیاست گزاری مسابقات 
شوبوکان ،عضو هیات رییسه شیتوریو کاراته ایران ،مسوول 
از  کاراته  ملی  تیم  انتخابی  و  کشوری  مسابقات  برگزاری 

دیگر سوابق ورزشی رضا شیرزادیان است.

3 روز مرخصی بعد از پيروزی سه گله ؛
مهدی رحمتی به شاگردانش پاداش داد

نماینده  این که  با  مشهدی ها  ملی،  تیم  اردوی  شروع  با 
رفتند  به مرخصی  اما  نداشتند  اسکوچیچ  دراگان  لیست  در 
استراحت  به  نخست،  هفته  در  شیرین  پیروزی  از  پس  تا 
لیگ  نخست  هفته  قاطع  پیروزی  دو  از  یکی  بپردازند.در 
بیستم، رد پای شاگردان مهدی رحمتی در تیم شهر خودرو 
خراسان دیده می شود، چرا که آن ها توانستند در خانه و در 
اولین  گل  سه  با  سازی،  ماشین  شده  متحول  تیم  مقابل 
پیروزی شان با سرمربی جوان و جدید خود را جشن بگیرند 
این  از  پس  بردارند؛  محکم  را  جدید  فصل  در  اول  گام  و 
پیروزی، اسکوچیچ سرمربی تیم ملی برای دیدار با بوسنی 
لیست ملی پوشان را اعلام کرد که در آن نامی از شاگردان 
تصمیم  رحمتی  حال  این  با  نمی خورد.  چشم  به  رحمتی 
مقابل  گله  سه  پیروزی  از  پس  را  خود  بازیکنان  تا  گرفت 
حریف تبریزی، به مرخصی سه روزه بفرستد و دور جدید 
شنبه  که  پیکان  با  برای مصاف  تمرینی شهر خودرویی ها 
برگزار  تهران  قدس  شهر  شهدای  ورزشگاه  در  آذرماه   1
می شود، از روز چهارشنبه هفته جاری در مشهد دنبال شود 
تا شاگردان مهدی رحمتی خود را برای دومین مصاف خود 

در فصل جدید لیگ برتر فوتبال ایران مهیا کنند.

ملي پوش خوزستاني پارالمپيكی : 

هنوز نیزه استاندارد ندارم

لژیونر خوزستانی با بیان این که امکانات فوتبال قطر در حد اروپا 
است، گفت: در قطر حتی بازی های لیگ 2 و رده سنی 23 سال 

نیز به صورت پخش زنده و در بهترین استادیوم ها هستند.
مسلم مجدمی در گفت وگو با ایسنا درباره گلزنی در لیگ قطر 
همراه با تیم المعیذر مقابل الشحانیه، اظهارکرد: المعیذر امسال 
تغییرات بسیاری هم در کادر فنی و هم نفرات تیم داشت و هر 
شکر  را  خدا  اما  هستند  جدید  تیم  خارجی  بازیکن  سهمیه  پنج 
شرایط تیم مان در حال بهتر شدن است. ما حتی در هفته سوم 
مسابقات نیز با نفرات کامل بازی نکردیم اما در دیدار با الشحانیه 
که فصل گذشته در لیگ ستارگان بود، عملکرد خوبی داشتیم و 

به برتری رسیدیم. 
بازی ام،  پست  در  تغییر  به  توجه  با  دیدار  این  در  هم  من  خود 

گلزنی کردم که امیدوارم این روند ادامه داشته باشد.
وی با بیان این که به نظر من فوتبال قطر خیلی تحت تاثیر کرونا 
قرار نگرفته است، گفت: کشور قطر با قوانینی که اعمال کرده 

است، بسیار خوب توانسته این ویروس را کنترل کند. تیم ها نیز 
به صورت مرتب تست کرونا می دهند و در ورزشگاه ها هم نکات 

بهداشتی به خوبی رعایت می شود.
فدراسیون  افزود:  آبادان  نفت  فوتبال صنعت  تیم  سابق  بازیکن 
با کیفیت انجام  قطر تلاش می کند تا تمام کارهای مربوطه را 

نیز پخش زنده  این کشور  بازی های لیگ دسته دو  دهد. حتی 
لیگ  مسابقات  که  ورزشگاهی  همان  در  مسابقات  این  و  است 
ستارگان برگزار می شود، برگزار می شوند. نکته جالب این است 
که بازی های رده  سنی 23 سال قطر هم پخش زنده و در بهترین 
استادیوم هایشان است. در قطر اهمیت زیادی به فوتبال می دهند، 
البته به خاطر میزبانی از جام  جهانی در حال ایجاد شرایط هر چه 
بهتر زیرساختی هستند. به نظر من کیفیت فوتبال در قطر در حد 

اروپا است زیرا امکانات زیرساختی بسیار خوبی دارند.
وی همچنین با بیان این که خیلی از نفت آبادان فاصله نگرفته ام 
و شرایط این تیم را رصد می کنم، گفت: از وضعیت نفت آبادان 
خبر دارم زیرا نفت خانه من است. این تیم شرایط سختی دارد 
زیرا دیر بسته شد. البته لغو بازی با پیکان در هفته اول به بهتر 
شدن شرایط  نفت کمک می کند. بازیکنان خوب و با تجربه ای 
جذب تیم شده اند اما تیم برای رسیدن به شرایط بهتر به زمان 

نیاز دارد. برای صنعت نفت، آرزوی موفقیت دارم.

فدراسیون  گفت:  بهبهان  پرسپولیس  هندبال  تیم  سرمربی 
قابل  و  داده  انجام  بزرگی  کار  هندبال  لیگ  برگزاری  با 

است. تمجید 
مسعود ظهرابی در گفت وگو با ایسنا، در خصوص آمادگی تیم 
پرسپولیس بهبهان برای حضور در مرحله دوم دور رفت لیگ 
برتر هندبال، اظهارکرد: در دو هفته گذشته تمرینات خوبی را 
پشت سر گذاشته ایم و بازیکنان مان به شرایط بهتری رسیده اند.

شد  پرداخت  بازیکنان  قرارداد  مبلغ  از  بخشی  این که  ضمن   
و این نیز در بحث روحی روانی تیم تاثیر خوبی داشته است.

وی بیان کرد: تنها مشکل ما این است که پیش از حضور در 
بازی های دوستانه  نتوانستیم  به خاطر شرایط کرونا  برتر  لیگ 
برگزار کنیم و به همین دلیل با آمادگی صد درصدی وارد لیگ 
شکستِ   2 مسابقات،  از  مرحله  این  در  امیدواریم  اما  نشدیم 
دور  به  نسبت  بهتری  عملکرد  و  کنیم  جبران  را  اول  مرحله 

قبلی داشته باشیم.

تیم  که  این   بیان  با  بهبهان  پرسپولیس  هندبال  تیم  سرمربی 
شدن  بهتر  به  اما  شد  بسته  دیر  خیلی  لیگ  در  حضور  برای 
حرف های  مطمئنا  افزود:  امیدواریم،  برگشت  دور  در  شرایط 
بسیاری برای گفتن خواهیم داشت. اولویت اول باشگاه صعود 
تیم به مرحله دوم مسابقات است تا با ارائه بازی های بهتر در 
مراحل بعدی، حریف خوبی برای رقبا باشیم. همچنین به صعود 

تیم مان بسیار امیدواریم.
وی همچنین درباره شرایط گروهی که پرسپولیس بهبهان در 
آن قرار دارد نیز گفت: گروه ما نسبت به گروه دیگر مسابقات 
راحت تر است و چهار تیم تقریبا در یک سطح هستند و دو تیم 

دیگر نیز 20 تا 30 درصد با سایر تیم ها تفاوت دارند.
کرد:  عنوان  نیز  هندبال  برتر  لیگ  سطح  درباره  ظهرابی 
سخت افزاری  مشکلات  و  کرونا  شیوع  به  باتوجه  متاسفانه 
و  ورزشی  سالن  مشکل  با  ورزشی  تیم های  استان ها،  تمام  در 
کنند  تمرین  خوبی  به  نتواستند  و  بوده اند  مواجه  سخت افزاری 

کرده اند،  شرکت   برتر  لیگ  در  باشگاه ها  بازهم  همین که  اما 
خوب است. 

با برگزاری لیگ هندبال کار بزرگی انجام  به نظرم فدراسیون 
رییس  پاکدل  آقای  از  دارد  جا  و  است  تمجید  قابل  که  داده 
کار  این  انجام  بابت  فدراسیون  مسئولان  دیگر  و  فدراسیون 

سخت، تشکر کنم.
وی در پایان با بیان این که امیدوارم هرچه زودتر شاهد از بین 
رفتن ویروس کرونا باشیم، گفت: باتوجه به شیوع کرونا ممکن 
نیز  انجام تمرینات تیم ها ایجاد شود که این  است وقفه ای در 

به ضرر باشگاه ها و بازیکنان است.
برتر  لیگ  رقابت های  رفت  دور  دوم  مرحله  ایسنا،  گزارش  به 
انجام خواهد  به میزبانی تهران  آبان  تا 23  هندبال مردان 20 
امروز  بهبهان  پرسپولیس  رقابت ها،  این  اول  گروه  در  که  شد 
دوم  بازی  و  می کند  دیدار  گچساران  گاز  و  نفت  با  )سه شنبه( 

نماینده خوزستان، 22 آبان ماه با ذوب آهن اصفهان است.

مدیرعامل باشگاه فولاد خوزستان با بیان این که آن قدر بی تجربه 
طول  در  زیرا  گفت:  بدهم،  قهرمانی  قول  کسی  به  که  نیستم 
نباشد،  ما  کنترل  در  که  شرایط  یکسری  با  است  ممکن  مسیر 
نفس  آخرین  تا  که  دهیم  قول  فقط می توانیم  اما  مواجه شویم 
تلاش کنیم. سعید آذری در گفت وگو با ایسنا، درباره مثبت شدن 
این  نفرات  سایر  وضعیت  و  نجاریان  و  انصاری  کرونای  تست 
تیم، اظهارکرد: آخرین تستی که در اهواز داشتیم، هیچ کدام از 
بازیکنان ما مشکلی نداشتند، فقط عباسی کمی حالش خوب نبود 
که ریسک نکردیم و او را با خودمان به اصفهان نبردیم. حتی 
وقتی انصاری و نجاریان برای حضور در اردوی تیم ملی از تیم 
جدا شدند از نظر بالینی مشکلی نداشتند اما بعد شنیدیم که تست 
کرونای این دو بازیکن مثبت است. خدا را شکر سایر بازیکنان 

در شرایط خوبی هستند.
تست  شدن  مثبت  به  باتوجه  که  سوال  این  به  پاسخ  در  وی 
تست  مجددا  تیم  اعضای  دیگر  نجاریان،  و  انصاری  کرونای 
اعلام  ما  به  پروتکل ها  به  باتوجه  کرد:  عنوان  می دهند؟  کرونا 
با  باید  امروز  ولی  بدهیم  به چه صورت تست  باید  که  کرده اند 
کادر پزشکی مان صحبت کنیم و ببینیم که نظرشان برای تست 

مجدد چیست.
* تصمیمات داوری را همیشه به کارشناسان سپردیم

مدیرعامل باشگاه فولاد خوزستان درباره اعتراض مجدد باشگاه 
ذوب آهن به داوری دیدار با فولاد، گفت: فصل گذشته اشتباهات 
داوری در چند بازی دامن فولاد را گرفت و باید بپذیریم که این 
اشتباهات وجود دارد. فصل گذشته در دیدار با همین تیم ذوب 
آهن، داور یک پنالتی به سود ما نگرفت و در بازی با پرسپولیس 
نیز یک پنالتی به ضرر فولاد گرفته شد. به هر حال این اتفاقات 
برای تمام تیم ها می افتد اما نکته مهم این است که من فصل 
گذشته هر زمان درباره داوری صحبت کردم؛ در زمینه مدیریت 
و نحوه عملکرد داوری در خصوص عناصر داخل زمین بوده و 
تصمیمات داوری را همیشه به کارشناسان سپردیم. ما هم وقتی 
اتفاقات داوری برای مان رخ می داد، دنبال حق و حقوق مان رفتیم 
و ذوب آهنی ها نیز مختارند و می توانند پیگیری کنند اما به نظر 
من باید همه چیز را به نظر کارشناسان بسپاریم و به نظرشان 
در  ما  همه  برای  فوتبال  در  اشتباهاتی  چنین  بگذاریم.  احترام 
کارمان وجود دارد و داوری هم مستثنی نیست. به هر حال در 
همین بازی با ذوب آهن نیز تیم فولاد متضرر شد و اگر اشتباهی 

بوده، هر دو تیم متضرر شدند.
* آدمی نیستم که در فوتبال قول بدهم

برای  فولاد  از  هواداران  برخی  انتظار  درباره  همچنین  وی 
بازیکنان مان  کسب عنوان قهرمانی، عنوان کرد: من، نکونام و 
باتجربه تر از این حرف ها هستیم که بخواهیم از الان خودمان را 
اسیر جو روانی این چنینی کنیم. به هر حال من اصلا آدمی نیستم 
که در فوتبال قول بدهم. در تیم بستن، شروع تمرینات و استفاده 
از منابع انسانی و مالی، خوب عمل می کنیم ولی همان موقع که 
مدیرعامل فولاد شدم، گفتم که برنامه سه ساله برای این تیم 
داریم که یک سال آن تقریبا با موفقیت انجام شد ولی این که در 
سال دوم این همه فشار روی تیم بگذاریم، درست نیست و من 
زیر بار این فشار نمی روم و اجازه هم نمی دهم که تیمم زیر بار 
فشار روانی قرار بگیرد. فقط می توانیم قول دهیم که تا آخرین 
نفس تلاش کنیم. در بازی با ذوب آهن نیز همین کار را انجام 
دادیم و ناامید نشدیم و تا دقیقه 97 مبارزه کردیم و این نشان 

داشت.  خواهد  گفتن  برای  زیادی  فولاد حرف های  که  می دهد 
من آنقدر بی تجربه نیستم که به کسی قول قهرمانی بدهم زیرا 
در طول مسیر ممکن است با یکسری شرایط که در کنترل ما 
نباشد، مواجه شویم. مردم دوست دارند، تیم شان قهرمان شود اما 
برخی مواقع این خواسته ها ممکن است فشار مضاعف ایجاد کند 

که بار منفی دارد و روی بازیکنان تاثیر می گذارد.
قبلی دوستان  به مصاحبه های  تمام صحبت هایم در واکنش   *

بود
آذری همچنین در پاسخ به این سوال که آیا لایحه تان را برای 
رفع دستور موقت محرومیت از فعالیت های فوتبالی ارائه دادید؟ 
گفت: آقایانی از جمله بهاروند و طالقانی هر کدام 2 بار و رییس 
داده  انجام  که  مصاحبه هایی  درباره  بار  یک  نیز  داوران  کمیته 
بودم از من شکایت کرده بودند که من هم برای ارائه توضیحات 
نیز گفتم  این کمیته  به کمیته اخلاق رفتم. خدمت عزیزان در 
که تمامی صحبت هایی که داشته ام در واکنش به مصاحبه های 
قبلی دوستان بوده است. مثلا یکی از شکایت های آقای طالقانی 
از من مربوط به سال 95 و مدیریت من در ذوب آهن و قهرمانی 
ما در جام حذفی مقابل استقلال در خرمشهر است. به هر حال 
من توضیحات کاملی ارائه دادم و قرار شد بررسی کنند و کمیته 

استیناف نظر دهد. طی امروز فردا نیز جواب داده خواهد شد.
* نصیرزاده گفت آذری موج سواری می کند اما...

وی افزود: بالاخره وقتی از حق و حقوق باشگاه، سیستمی که در 
آن تلاش می کنی و از آن درآمد داری، دفاع می کنی نیز ممکن 
است برخی صحبت ها از نظر آقایان توهین باشد، در حالی که 
تمام این موارد در قانون تفسیر و تعریف دارد. به هر حال فکر 
که  زمانی  حتی  بود.  کننده  قانع  داشتم  که  توضیحاتی  می کنم 
من گفتم اساسنامه فوتبال باید تغییر کند، آقای نصیرزاده گفت 
که آذری موج سواری می کند ولی بعد دیدید که فیفا هم اعلام 
کرد که اساسنامه باید عوض شود. اکنون هم ممکن است برخی 
انتقاداتم تند بوده باشند اما قصد توهین و بی ادبی نداشتم و برخی 

از صحبت های من جوابیه بوده است.

جانبازان  میدانی  و  دو  ملی  تیم  خوزستانی  عضو 
سال  چهار  سه  از  بعد  این که  بیان  با  معلولان  و 
عضویت در تیم ملی هنوز نیزه استاندار ندارم، گفت: 
در حال حاضر مربی هم ندارم و به صورت تلفنی 

برنامه تمرینی می گیرم.
در  خود  تمرینی  وضعیت  درباره  پاپی،  امان ا... 
شهرستان اندیمشک، اظهارکرد: قبل از مسابقات 
انتخابی تیم ملی که مدتی پیش برگزار شد و من 
موفق به کسب جواز حضور در پارالمپیک توکیو 
شهر  در  مربی ام  بهرامی  آقای  نظر  زیر  شدم، 
خرم آباد تمرین می کردم اما از زمان شیوع ویروس 
کرونا و با توجه به نبود شرایط اجاره خانه در آن جا، 
اکنون در شهر اندیمشک تمرین می کنم. وی با 
بیان این که بدون داشتن مربی و سالن اختصاصی 
هستم،  تمرین  حال  در  عمومی  باشگاه های  در 
افزود: با قطعیت نمی توانم در خصوص آمادگی ام 
صورت  به  و  نداشته ام  مربی  زیرا  کنم  صحبت 

این که  ضمن  می گیرم،  تمرینی  برنامه  تلفنی 
بعد  ندارم.  اختیار  در  هم  خوبی  ورزشی  امکانات 
از سه چهار سال عضویت در تیم ملی هنوز نیزه 
استاندارد و مطابق با مسابقات جهانی و المپیک 
برای من فراهم نشده است.  از طرف فدراسیون 
در این مدت پیگیری های بسیاری انجام داده ام اما 

نتیجه ای حاصل نشده است.
و  جانبازان  میدانی  و  دو  تیم   عضو  پرتابگر  این 
برای  که  سوال  این  به  پاسخ  در  ایران  معلولان 
می کنید؟  تلاش  پارالمپیک  در  مدالی  چه  کسب 
گفت: آرزوی هر ورزشکاری حضور در پارالمپیک 
را  نتیجه  بهترین  نیز تلاش می کنم  است و من 

برای  انتظار  سال  چهار  از  پس  زیرا  کنم  کسب 
را  نتیجه  بهترین  باید  رقابت ها  این  در  حضور 
برگزار  یک بار  سال  چهار  هر  پارالمپیک  گرفت. 
می شود و مشخص نیست در چهار سال آینده چه 
اتفاقی رخ می دهد. به هر حال از الان نمی توانم 
قول مدال طلا را بدهم اما همه تلاشم را خواهم 

کرد که بهترین نتیجه را کسب کنم.
وی درخصوص انتظار از مسئولان برای حمایت 
هر چه بیشتر، عنوان کرد: در مدت زمان باقی مانده 
تا شروع مسابقات پارالمپیک، انتظار دارم مسئولان 
به قول هایی که به من داده اند، عمل کنند. طبق 
و  ورزش  مدیرکل  حیدری  آقای  با  که  صحبتی 
جوانان خوزستان داشتم، قول حمایت مالی به من 
داد زیرا پس از بازگشت از مسابقات جهانی 2019 
نیز  جایی  از هیچ  و  نکردم  دریافت  هیچ حقوقی 
حمایت نشدم. در حال حاضر نیز برای خرید مکمل 
ورزشی و انجام تمرینات، نیاز به حمایت مالی دارم.

لژیونر فوتبال خوزستان :

 امکانات فوتبال قطر در حد اروپا است

سرمربی تيم هندبال بهبهان :

برگزاری لیگ هندبال قابل تمجید است

مدیرعامل باشگاه فولاد :

براي قول قهرمانی زود است


